
Aan het college van B&W, alsmede raadsleden van de gemeente Medemblik.

Wij maken ons zorgen over de ontwikkelingen rondom zwembad de Zeehoek in Wervershoof. Wij 
zijn eigenlijk verbaasd dat het nieuwe zwembad nog steeds niet is gerealiseerd en staat het niet op 
de plaats, die wij graag wilden; bij sportpark de Westrand. 

Door de aarzelingen in de besluitvorming wordt het elk jaar duurder, mede door de wens om 
duurzaam en groen te bouwen en exploiteren. De Dorpsraad Wervershoof ziet het met lede ogen 
aan.

Nu heeft het college het voorstel ingediend om de Zeehoek te renoveren met een levensduur van 15 
jaar; dit neigt naar korte termijn visie en politiek.

Wij steunen het Zeehoek Bestuur inzake de ingediende plannen om op het huidige Zeehoek terrein 
een nieuw, energiearm en duurzaam, zwembad te bouwen. Wij worden hierin gesterkt door 
dorpsraden uit de omliggende kernen.

Er wordt regelmatig gesteld, ook door raadsleden, dat dit zwembad de gemeente 12 miljoen kost, 
maar dit is volgens ons niet waar. Stichting de Zeehoek heeft de financiering zelf rond met externe 
partijen tegen 0.8 % rente. Een lagere rente dan welke de gemeente hanteert. De opzet was, dat de 
gemeente het zwembad bouwt en voorfinanciert, het dan overdraagt aan stichting de Zeehoek, 
waarbij de stichting het geïnvesteerde bedrag terugbetaald aan de gemeente. Nu men wil bouwen 
op het Zeehoek terrein zal de Stichting zelf bouwen en financieren, waardoor er geen eenmalige 
bijdrage van de gemeente nodig is. De gemeente betaalt daarna jaarlijks een bijdrage in de 
exploitatie. Als wij dan raadsleden hoor zeggen, dat dit zwembad "ons " 12 miljoen kost vragen wij 
ons af, waarop zij dit baseren.

Wij vertrouwen op een positieve instelling en een goed onderbouwd en verstandig besluit.

Namens de Dorpsraad Wervershoof
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